

April 17, 2020

Dear Edsel Ford Parent/Guardian,

The Dearborn Public School District and Edsel Ford High School has worked very hard to create our Remote Academic Learning Plan for Edsel Ford High School students, a plan that has been carefully designed to emphasize the most important aspects of school: engaging lessons, activities and consistent, supportive connections with our students.

During this period of remote learning, while also understanding the unprecedented circumstances that are present in our student's lives through this pandemic, we are asking for the commitment of engagement by both students and parents.

As of Monday, April 20, 2020 - ALL classroom activities for **ALL** students **COUNT** towards earning credit for each class. All activities will be assessed through **STUDENT** engagement and **STUDENT** participation. **STUDENTS** who are having difficulty with the activities or participation are to reach out to their teachers for additional support. Teachers will be logging contact with students as well as maintaining records of **STUDENT** engagement and participation. In the Governor's Executive Order, it is mandated that students are to continue their education through enrichment activities that will continue their learning and prepare them to transition to the next phase of their education and complete the Michigan Merit Curriculum for graduation. That means that the answer is Yes, **ALL STUDENT** assignments and participation counts for every student at Edsel Ford.

We understand that many students are not experienced in online or distance learning. We also understand that many of our students need more face-to-face learning for continued success. Therefore, we will focus on student learning activities to support transition to next year's sequential courses and essential standards. Teachers and support staff will consistently be reaching out to students who do not complete the assignments or participate in on-line lessons. If students do not give a concerted effort to complete the assignments and participate, it can impact their credits earned and potential graduation as scheduled. Again, there must be a concerted effort to complete the assignments, activities and participation to receive course credit on their transcripts.

Our teachers, counselors, social workers, psychologists, administrators, paraprofessionals, Executive Directors, and other district staff will be available and are available to support students through this transition and process. Our focus is that students are making a concerted effort to complete the assignments, activities and participation to the best of their abilities. All of our teachers (special education, English learner, and general education) will be working together to ensure that a good faith effort will be made for all necessary accommodations.

Additionally, all teachers have been, and will continue to log their interactions with students and maintain a tracking system of students who are completing their assignments. Therefore, students who are not being responsive will be reached out to by multiple team members to see if they need assistance and assistance will be given. It is imperative that students and parents respond to communication from Edsel Ford to ensure that we can support you through this process.

As we move through this transition, I would encourage you to stay in communication with your child's teachers as they are the best resource to clarify any expectations or answer any questions that you may have. A crucial component of our learning plan is parent involvement. Your constant communication and engagement in your child's education is vital to their success. If your child or your family is struggling with the current situation due to COVID-19, please communicate this information to our staff. We want to be mindful of our students' mental health during this pandemic and provide them with necessary support - support that we can provide only if we are aware of the situation.

While I think I speak for the entire Edsel Ford team when I say that we would rather be in school, I'm excited to have our students and teachers engaged, once again, in high-quality learning. I look forward to our continued partnership in your child's learning and am confident that by working together and communicating as a team we will, together, help all EFHS students experience success throughout the remainder of the school year.

As always, I appreciate the continued support our parents and community provide in helping us develop flexible solutions that keep our students engaged in learning. We appreciate you! Again, I would like to thank so many people for their time, effort, and support. So many people are going above and beyond their job description such as the custodians and maintenance staff who are available during food distribution, cleaning and maintenance of the buildings; the food service team who are there each week packing food and serving the community.

Please continue.....next page for a Summary of Plan Details

Summary of Plan Details:

1. Starting on Monday, April 20, 2020 – All assignments, activities, and participation count toward students earning credit for each of their classes in all grades.
2. These lessons are focused on Essential Standards needed for success in sequential courses.
3. Seniors who were on track to graduate as of March 11, will graduate if they continue to engage in learning as required for the class. 12th grade Seniors who do not complete their assignments, activities or participate could have their graduation date impacted unless they attend summer school.
4. 9th-11th grade students who do not complete their assignments, activities or participate will not earn credit and will have to attend summer school to earn credit.
5. Students in ASAP (extended day for credit recovery) will have additional lessons and learning expectations. **The last day of class for seniors is May 21.**
6. Students/parents must be responsive to communication from Edsel Ford for us to be able to support you.
7. AP Testing will continue as an online test – AP teachers can provide information
8. SAT will be scheduled for the fall of 2020 – specific details to come
9. Edsel Ford is looking to do another Chromebook handout as soon as we can get permission to do so- we will announce as soon as we can. If you are in need of a device or need internet access please email Principal Casebolt at casebos@dearbornschools.org
10. **See below for specific Dearborn Public Schools High School Grading Policy-**

Dearborn Public High School Grading Policy (Edsel Ford included):

Assessment and Grading Guidelines

- High School letter grades for this time (A, G, N) will be used to assess student progress toward mastery
 - G= Credit, does not impact grade point average
 - N= No credit, does not impact grade point average but does require credit recovery.
- Grades will be available in parent/student connect for parents and students to view.
- In the event that a student experiences a family hardship or cannot complete work due to situations out of their control, please contact your child's teacher and administrator.
- Students who receive no credit will be required to pay for and attend credit recovery courses.
- There is a district appeal process for a student contesting their 6th marking period grade.

- **Any student who receives "no credit" will have to attend summer school for credit recovery.**

Lastly, the next page shows Edsel Ford's Remote Learning Daily/Weekly Schedule – Please check it out so that you can see what is scheduled for each day at that specific time. Thank you.

Edsel Ford High School Remote Learning Weekly Schedule

1. Office hours are designated, every day at 11am, by subject area
2. Simply put - **Electives will be taught Monday, Math on Tuesday, Language Arts on Wednesday, Science on Thursday, and Social Studies on Friday.** That means every Edsel Ford student should be engaged in instruction and activities from 12-2pm each day with additional work and contacts outside of that time. Students should also attend and ask questions and seek support during the scheduled office hours. This schedule was created to spread things out and avoid conflicts amongst subjects or people.

	11:00am	12:00pm	1:00pm	After 2:00pm
	Office Hours by Day & Subject	Primary Contact	Primary Contact	Secondary Contact
	<ul style="list-style-type: none"> ● Secondary contact ● Students should attend and engage, ask questions, etc.. ● Connect with teachers 	<input type="checkbox"/> Instruction <input type="checkbox"/> Activities	<ul style="list-style-type: none"> ● Instruction ● Activities 	<ul style="list-style-type: none"> ● Feedback ● Emails ● Phone calls ● Interventions
Monday	Science	Electives (1st, 2nd, 3rd)	Electives (4th, 5th, 6th)	TBD by teacher/team
Tuesday	Social Studies	Math	Math	TBD by teacher/team
Wednesday	Electives	ELA	ELA	TBD by teacher/team
Thursday	Math	Science	Science	Bldg Staff Meeting 2:30pm
Friday	ELA	Social Studies	Social Studies	TBD by teacher/team

Lots of information I know- I am sorry this is so long but all of it is vital information as our staff is looking to engage and support every Edsel Ford High School student from now until the end of the year -as **IT ALL MATTERS.**

Stay Safe- Stay well,

Principal Casebolt

اهالي آدسل فورد الأعزاء،

إشتغلت مدارس ديربورن العامة ومدرسة آدسل فورد الثانوية بشدة لإنشاء خطة التعلم الأكاديمي عبر الإنترنت لطلاب مدرسة آدسل فورد الثانوية ، وهي خطة تم تصميمها بعناية للتأكيد على أهم جوانب المدرسة: إشراك الدروس والأنشطة والعلاقات المتسقة والداعمة مع طلابنا.

خلال هذه الفترة من التعلم عبر الإنترنت، بينما نفهم أيضاً الظروف غير مسبوقة الموجودة في حياة طلابنا من خلال هذا الوباء ، فإننا نطلب الإلتزام بمشاركة الطلاب وأولياء الأمور.

إعتباراً من يوم الإثنين ٢٠ نيسان ٢٠٢٠- جميع الأنشطة الدراسية لجميع الطلاب تعد نحو الحصول على رصيد دراسي لكل حصه. سيتم تقييم جميع الأنشطة من خلال مشاركة الطلاب. على الطلاب الذين يواجهون صعوبة في الأنشطة أو المشاركة التواصل مع معلمهم للحصول على دعم إضافي. سيقوم المعلمون بتسجيل الاتصال مع الطلاب بالإضافة إلى تسجيل مشاركة الطلاب. في الأمر التنفيذي للحاكم ، يُلزم للطلاب بمواصلة تعليمهم من خلال أنشطة التخصيب التي ستستمر في تعلمهم وإعدادهم للإنتقال إلى المرحلة التالية من تعليمهم واستكمال منهج ميشيغان للاستحقاق على التخرج. هذا يعني أن الإجابة هي نعم ، جميع واجبات الطلاب ومشاركتهم تحسب لكل طالب في آدسل فورد.

نفهم أن عدد من الطلاب ليسوا من ذوي الخبرة في التعلم عبر الإنترنت. نفهم أيضاً أن عدد من طلابنا يحتاجون إلى مزيد من التعلم وجهاً لوجه لتحقيق النجاح المستمر. لذلك ، سنركز على أنشطة تعلم الطلاب لدعم الانتقال إلى الصف المتسلسلة والمعايير الأساسية للعام القادم. سيتواصل المعلمون وموظفو الدعم باستمرار مع الطلاب الذين لا يكملون الواجبات أو يشاركون في دروس عبر الإنترنت. إذا لم يبذل الطلاب جهداً متضافراً لإكمال الواجب والمشاركة ، فقد يؤثر ذلك على الرصيد الدراسي والتخرج المحتمل كما هو مقرر. مرة أخرى ، يجب أن يكون هناك جهد متضافر لإكمال الواجبات والأنشطة الصفية والمشاركة لتلقي رصيد دراسي على كشف بلدرجات.

سيكون المعلمون والمرشدون التعليميون والمساعدون الإجتماعيون وعلماء النفس والإداريون والمديرون التنفيذيون وغيرهم لدعم الطلاب من خلال هذا الانتقال. تركيزنا على أن الطلاب يبذلون جهوداً متضافرة لإستكمال المهام والأنشطة والمشاركة بأفضل ما لديهم من قدرات. سيعمل جميع معلماتنا (المتعلم الخاص ، والمتعلم اللغة الإنجليزية، والمتعلم العام) معاً لضمان بذل جهد بحسن نية لجميع التسهيلات اللازمة.

بالإضافة إلى ذلك ، سيتم جميع المعلمين بتسجيل تفاعلاتهم مع الطلاب والحفاظ على نظام تتبع الطلاب الذين يكملون واجباتهم. لذلك ، سيتم التواصل مع الطلاب الذين لا يستجيبون من أعضاء الفريق لمعرفة إذا كانوا بحاجة إلى مساعدة. من الضروري أن يستجيب الطلاب وأولياء الأمور للتواصل مع آدسل فورد للتأكد من أننا

نستطيع دعمك خلال هذه العملية.

أثناء إجراء هذا الانتقال ، أشجعكم على بقاء على اتصال مع معلمي طفلك حيث أنهم أفضل مورد لتوضيح أي أسئلة قد تكون لديكم. إن مشاركة الأهل هي عنصر حاسم في خطتنا التعليمية. إن اتصالك المستمر ومشاركتكم في تعليم طفلك أمر مهم لنجاحه. إذا كان طفلك أو عائلتك يعاني من الوضع الحالي بسبب الكورونا فيرس، يرجى إبلاغ هذه المعلومات إلى موظفينا. نريد أن نكون واعين بالصحة العقلية لطلابنا خلال هذا الوباء ونوفر لهم الدعم اللازم - دعم الذي لا يمكننا تقديمه إلا إذا كنا على علم بالوضع.

بينما أعتقد أنني أتحدث باسم فريق آدسل فورد بأكمله عندما أقول أننا نفضل أن نكون في المدرسة ، أنني متحمس لإشراك طلابنا ومعلمينا ، مرة أخرى ، في تعليم عالي. أتطلع إلى شراكتنا المستمرة في تعلم طفلك وأنا واثق من أن العمل معاً والتواصل كفريق ، سنساعد معاً جميع طلاب آدسل فورد على تحقيق النجاح طوال الفترة المتبقية من العام الدراسي.

كما هو الحال دائماً ، أشكر الدعم المستمر الذي يقدمه أهاليينا ومجتمعنا لمساعدتنا على تطوير حلول مرنة تجعل طلابنا يشاركون في التعلم. نحن نقدركم! مرة أخرى ، أود أن أشكر الكثير من الناس على وقتهم وجهدهم ودعمهم. كثير من الناس يتفوقون على وظائفهم ويتجاوزونها مثل الأوصياء وموظفي الصيانة المتاحين أثناء توزيع الطعام وتنظيف وصيانة المباني؛ فريق خدمة الطعام الذي يحضر الطعام كل أسبوع ويخدم المجتمع.

رجاء المتابعة الصفحة التالية للحصول على ملخص لتفاصيل الخطة

ملخص تفاصيل الخطة:

١. بدءاً من يوم الاثنين ٢٠ نيسان ٢٠٢٠- يتم حساب جميع الأنشطة والمشاركة يُحتسب للطلاب الذين يحصلون على رصيد دراسي لكل فصل دراسي في جميع الصفوف.
٢. تركز هذه الدروس على المعايير الأساسية اللازمة للنجاح في الصفوف المتسلسلة.
٣. سيتخرج طلاب الصف الثاني عشر الذين كانوا على طريقهم للتخرج اعتباراً من ١١ آذار إذا استمروا في المشاركة في التعلم كما هو مطلوب للفصل. يمكن أن يتأثر تاريخ التخرج لطلاب الصف الثاني عشر الذين لا يكملون مهامهم أو أنشطتهم أو مشاركتهم ما لم يلتحقوا بالمدرسة الصيفية.
٤. لن يحصل طلاب الصف التاسع إلى الحادي عشر الذين لم يكملوا مهامهم أو أنشطتهم أو مشاركتهم على رصيد دراسي وسيتم عليهم حضور المدرسة الصيفية لكسب رصيد دراسي.
٥. سيحصل الطلاب في ASAP (يوم ممتد لاسترداد رصيد دراسي) على دروس إضافية وتوقعات تعلم. آخر يوم في الفصل الدراسي لطلاب الصف الثاني عشر هو ٢١ أيار.
٦. يجب أن يستجيب الطلاب / أولياء الأمور للتواصل مع آدسل فورد حتى تتمكن من دعمك.
٧. سيستمر اختبار AP عبر الإنترنت - يمكن معلمين AP تقديم معلومات
٨. من المقرر إجراء اختبار SAT في خريف عام ٢٠٢٠ - تفاصيل محددة قادمة
٩. يتطلع آدسل فورد توزيع جهاز الChromebook أخرى بمجرد أن نحصل على إذن للقيام بذلك - سنعلن في أقرب وقت ممكن. إذا كنت بحاجة إلى جهاز أو تحتاج إلى الوصول إلى الإنترنت ، فيرجى إرسال بريد إلكتروني إلى المدير كسبولت على casebos@dearbornschools.org
١٠. انظر أدناه للاطلاع على سياسة الدرجات المحددة لمدرسة ديربورن الثانوية –

إرشادات التقييم والتقدير

- سيتم استخدام درجات حرفياً لهذا الوقت (A, G, N) لتقييم تقدم الطالب نحو الإتقان
- G = رصيد دراسي ، لا يؤثر على متوسط الدرجات
- N = لا يوجد رصيد دراسي ، لا يؤثر على متوسط الدرجات ولكنه يتطلب استرداد رصيد دراسي.
- لكي يتم إتصال اوليا الأمور/الطلاب في الدرجات المتاحة لهم.
- في حالة تعرض الطالب لمشكلة عائلية أو عدم قدرته على إكمال العمل بسبب مواقف خارجة عن إرادته ، يرجى الاتصال بمعلم او مدير طفلك.
- سيطلب من الطلاب الذين لا يتلقون رصيد دراسي دفع لحضور حصص استرداد رصيد دراسي وحضورها.

● هناك عملية استئناف للطلاب الذين يتنافسون على فترة وسمهم السادسة.

● يجب على أي طالب لا يحصل على "رصيد" أن يذهب إلى المدرسة الصيفية لاسترداد يوجد رصيد دراسي.

أخيراً ، تعرض الصفحة التالية جدول التعلم عبر الإنترنت اليومي / الأسبوعي من أدسل فورد - يرجى التحقق من ذلك حتى تتمكن من رؤية ما يتم جدولته لكل يوم في ذلك الوقت المحدد. شكرا لك.

الجدول الزمني الأسبوعي للتعليم عبر الإنترنت لآدسل فورد الثانوية

١. يتم تحديد ساعات العمل كل يوم في الساعة ١١ صباحاً ، حسب مجال المادة

٢. ببساطة - سيتم تدريس المواد الاختيارية يوم الإثنين ، والرياضيات يوم الثلاثاء ، واللغة الإنجليزية يوم الأربعاء ، والعلوم يوم الخميس ، والاجتماعية يوم الجمعة. وهذا يعني أن كل طالب آدسل فورد يجب أن يشارك في التدريس والأنشطة من الساعة ١٢-٢ مساءً كل يوم مع عمل إضافي واتصالات خارج ذلك الوقت. يجب على الطلاب أيضاً الحضور وطرح الأسئلة والتماس الدعم خلال ساعات العمل المقررة. تم إنشاء هذا الجدول الزمني لنشر الأشياء وتجنب النزاعات بين المواضيع أو الأشخاص.

	١١ صباحاً	١٢ مساءً	١ مساءً	بعد الساعة ٢ مساءً
	ساعات العمل حسب اليوم والموضوع	اتصال رئيسي	اتصال رئيسي	اتصال الثانوية
	<ul style="list-style-type: none"> الاتصال الثانوي يجب على الطلاب الحضور وطرح أسئلة ، وما إلى ذلك.. تواصل مع المعلمين 	<ul style="list-style-type: none"> تعليمات أنشطة 	<ul style="list-style-type: none"> تعليمات أنشطة 	<ul style="list-style-type: none"> ملاحظات رسائل البريد الإلكتروني مكالمات هاتفية التدخلات
الإثنين	علوم	مواد إختياري (1st, 2nd, 3rd)	مواد إختياري (4th, 5th, 6th)	TBD by teacher/team
الثلاثاء	إجتماعيات	رياضيات	رياضيات	TBD by teacher/team
الأربعاء	مواد إختياري	اللغة الإنجليزية	اللغة الإنجليزية	TBD by teacher/team
الخميس	رياضيات	علوم	علوم	Bldg Staff Meeting 2:30pm
الجمعة	اللغة الإنجليزية	إجتماعيات	إجتماعيات	TBD by teacher/team

هذا كثير من المعلومات - أنا آسف لأن هذه المعلومات طويلة جداً ولكنها كلها معلومات حيوية حيث يتطلع فريقنا إلى إشراك ودعم كل طالب من طلاب مدرسة آدسل فورد الثانوية من الآن وحتى نهاية العام - كما هو الحال في جميع الأمور.

ابق آمنا - ابق جيداً
المدیر كسبولت